



## Linda Di

---

After a remarkable career experience at EMC Technologies, Linda Di joined Tesla Motors in April 2016 as the Human Resource Director of APAC. She has tremendous passion with demonstrated leadership to be part of the growth of the organization. Linda is a recognized Human Resource Lead with more than 20 years of experience.

Before joining Tesla, she was the senior HR Director of EMC Global services organization in Asia Pacific Japan. She was also instrumental in establishing the EMC China Center of Excellence in China. As one of the foundation team, Linda led her team growing the organization from the start to nearly 2,000 people within 7 years, and with pride, was ranked on the top China Best Employer Awards in multiple years from AonHewitt and Great Place to Work and also CRF Leadership Institute.

She has held multiple functional experiences as a quality engineer and production manager before she became a Human Resource Lead from HP and Agilent Technologies.

Linda Di is known for her efforts to promote excellence, innovation collaboration and social community. Linda Di received the Most Valuable Volunteer Award by Junior Achievement and China Best Human Resource Manager 2012 Award by Human Capital Management Magazine. Her team also won the Best Human Resource Team Finalist by China Staff Magazine in 2009, 2010, and Best Human Resource Strategy Award in 2010 by China Staff Magazine.

She holds a Bachelor Degree from Shanghai JiaoTong University and an EMBA from China Europe Institute Business School.



### Linda Di 狄巧

在经历了在易安信科技一段优秀的职业经历之后，Linda Di（狄巧）女士于2016年4月加入特斯拉，担任其亚太区人力资源总监一职。她立即以满腔的热情和领导力投身到公司的快速成长发展中。Linda有20年的从业经验，是一位受人尊重的人力资源经理人。在加入特斯拉之前，她但是易安信全球服务亚太区高级人力资源总监。之前，她在建立易安信中国卓越研发集团中也起到举足轻重的作用。做为创建初始团队，Linda和她的团队帮助研发集团在7年中从无发展到接近两千人。另人骄傲，该公司多次被评选为翰威特和 GREATE PLACE TO WORK，CRF领导力学院最佳雇主。

她有多方面职能的工作经验。她曾经在惠普和安捷伦科技担任质量工程师和生产经理职位。Linda Di 致力于创新合作和企业社会责任。Linda 被评选为青年成就组织，在2012年人力资源管理杂志被评为中国最佳人力资源经理。她的团队在2009年，2010年获得最佳人力资源入围奖。在2010年最佳人力资源战略奖。

Linda具有上海交通大学学士学位及中欧国际商学院EMBA